



THE ROYAL GARDEN
帝苑酒店 *Tsim Gha Tsui*



SKY CLUB MEMBERSHIP

Individual HK\$39,000

Couple HK\$59,000

Membership Privileges:

- * Access to Fitness Centre, Sky Pool, Sky Club Spa heat facilities
- * 15% discount on selected 60 minutes or above single Spa treatment (except spa packages and promotional offer)
- * 15% discount on selected restaurants at The Royal Garden (terms and conditions applied)
- * 10% discount on Spa retail (except promotional offer)
- * Complimentary 30 minutes Gym Equipment Orientation
- * Five (5) complimentary 1-day passes for friends and family per member (value: HK\$3,250)
- * Day pass special rate \$350 per guest (maximum 1 guest at time)

Birthday Month Privilege:

- * Complimentary Birthday Gift for 60-minute Signature Massage for one (value HK\$1,628)

Terms and Condition

- ✧ Please present the Sky Club membership card upon arrival.
- ✧ Cannot be used in conjunction with other promotions or discounts.
- ✧ Complimentary privileges cannot be used in exchange and non-refundable.
- ✧ Sky Club Membership is valid for 1 year from the date of purchase. Each member may redeem one (1) time of Birthday Month Privilege.
- ✧ The Royal Garden reserves the right to amend the Terms and Conditions of this offer without prior notice. In case of disputes, the decision of The Royal Garden shall be final.

The Royal Garden

(Subsidiary of Sun Hung Kai Properties Ltd.)

69 Mody Road, Tsimshatsui East, Kowloon, Hong Kong

Tel: (852) 2721 5215 Fax: (852) 2369 9976 E-mail: htlinfo@rghk.com.hk Web Site: www.rghk.com.hk



THE ROYAL GARDEN
帝苑酒店 *Tsim Gha Tsui*



SKY CLUB 尊貴會藉

單人	HK\$39,000
雙人	HK\$59,000

尊貴會員禮遇：

- *全年無限專享健身中心、Sky Pool、更衣室之水療設施
- *惠顧 60 分鐘或以上單項水療療程可享 85 折優惠 (水療組合及優惠療程除外)
- *惠顧帝苑酒店指定餐廳菜式可享 85 折優惠 (根據餐廳優惠條款及細則)
- *惠顧水療護理產品可享 9 折優惠 (額外折扣優惠除外)
- *專享 30 分鐘健身器材簡介
- *每位會員可享 5 張免費全日通行證供親友享用 (價值：HK\$3,250)
- *專享當日攜同一位朋友以優惠價 HK\$350 作額外優惠通行證 (原價: HK\$650)

生日月份禮遇：

- *每位會員專享 60 分鐘 Signature 按摩生日一次 (價值：HK\$1,628)

條款細則

- ✧ 使用及抵達時請於出示 Sky Club 會員卡
- ✧ 此優惠不可與其他推廣優惠折扣同時使用
- ✧ 此禮遇不可退款，亦不可兌換現金
- ✧ 會員計劃購買日起計一年內有效及使用，每位會員可享生日禮遇 1 次
- ✧ 帝苑酒店保留修改此優惠條款及細則的權利，恕不另行通知，如有任何爭議，帝苑酒店保留最終決定權

The Royal Garden

(Subsidiary of Sun Hung Kai Properties Ltd.)

69 Mody Road, Tsimshatsui East, Kowloon, Hong Kong

Tel: (852) 2721 5215 Fax: (852) 2369 9976 E-mail: htlinfo@rghk.com.hk Web Site: www.rghk.com.hk